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REFLECTION III

• Elegant Slim Frame: Comes in five finishes - Polished Chrome, Polished Nickel, Brushed Nickel, Matte Black     
   and Satin Brass.
• PureClear™ LEDs offer the option of warm 2700 kelvin mood lighting, 3000 kelvin natural lighting, or     
  daylight 4000 kelvin task lighting setting and the nearly perfect accuracy and reproduction of high-quality CRI 
  90+ light sources.Mood or task lighting at your fingertips!
• Built-in dimmer and digital memory. LumenTouch™ Sensor Technology allows you to dim the light to the 
   right setting. Select the warm 2700 kelvin mood lighting ambiance, 3000 kelvin natural setting, or the daylight 
   4000 kelvin task setting. The built-in dimmer eliminates the need for wall dimmers. The digital memory keeps your 
   last setting in memory for ease of use, even the on/off setting when a wall switch is used.
• Night Light mode is available in two ways: Dim the perimeter light band to the appropriate level or simply leave 
  the two switch windows on their blue glow setting. They’ve been designed for perfect night vision.
• Built-in Full-Width Defogger with Independent on/off touch switch with one-hour auto turn-off for energy conservation.
• Copper-free and GreenShield™ Protective Backing to avoid potential black edges.
• Safety film backed mirror for added confidence.
• Aluminum French Cleat hangers for functional and easy installation
• Certified to UL/ULC
• Lifetime Limited Warranty for peace of mind.

• Cadre fin et élégant : Disponible en cinq finitions : chrome poli, nickel poli, nickel brossé, noir mat et laiton satiné.
• Les LED PureClear™ offrent un éclairage d'ambiance chaleureux de 2 700 kelvins, un éclairage naturel de 3 000   
  kelvins ou un éclairage de travail lumière du jour de 4 000 kelvins, ainsi qu'une précision et une reproduction quasi 
  parfaites de sources lumineuses de haute qualité (IRC 90+). Éclairage d'ambiance ou de travail à portée de main !
• Variateur intégré et mémoire numérique. La technologie de capteur LumenTouch™ vous permet de régler l'inten
  sité lumineuse au réglage idéal. Choisissez l'ambiance chaleureuse de 2 700 kelvins, le réglage naturel de 3 000 kelvins 
  ou le réglage de travail lumière du jour de 4 000 kelvins. Le variateur intégré rend l'utilisation de variateurs muraux 
  superflue. La mémoire numérique conserve en mémoire le dernier réglage pour une utilisation simplifiée, même le mode 
  marche/arrêt avec un interrupteur mural.
• Le mode veilleuse est disponible de deux manières : tamisez la bande lumineuse périphérique au niveau approprié 
  ou laissez simplement les deux fenêtres de commutation en mode bleu. Elles ont été conçues pour une vision nocturne 
  parfaite.
• Désembueur intégré sur toute la largeur avec interrupteur tactile indépendant et arrêt automatique après une heure 
  pour économiser l'énergie.
• Sans cuivre et revêtement protecteur GreenShield™ pour éviter les bords noirs potentiels.
• Miroir avec film de sécurité pour plus de confiance.
• Supports à taquets en aluminium pour une installation facile et fonctionnelle.
• Certifié UL/ULC.
• Garantie limitée à vie pour une tranquillité d'esprit.
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To keep the mirrored cabinet fog free, turn defogger on before using the shower.
READ ALL INSTRUCTIONS CAREFULLY BEFORE USING.

Pour garder l'armoire sans buée, activez le désembueur avant d'utiliser la douche.
LISEZ ATTENTIVEMENT TOUTES LES INSTRUCTIONS AVANT UTILISATION.
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Specifications / Spécifications Symbol
Symbole

Width/Largeur W
Height/Hauteur H
Depth/Profondeur D
Cleat/Cale CV
Packaging/Emballage
Net weight/Poids net
Gross weight/Poids brut
Electrical/Electricité

Electrical pigtail/Cable électrique
Lumens/Kelvin/CRI

Defoger Width/Largeur Desembeur DW
Defoger Height/Hauteur Desembeur DH
Electrical Box Location width/Largeur emplacement boite junction EW
Electrical Box Height/Hauteur emplacement boite junction EH
Electrical Box Location/Emplacement boite junction EF

IM-RE2036-25 IM-RE2436-25 IM-RE2442-25

20"(508)
36"(914)

1-5/8"(41) 1-5/8"(41) 1-5/8"(41)
15-3/4"(400)

23"(584)x39"(991)x4-1/4"(109)
17 lbs / 8 kg
23 lbs / 11 kg

120 VAC 60HZ . A  W

36"(813)
2015 / 4000 / 90+

11-13/16"(300) 11-13/16"(300)
14-3/16"(360) 14-3/16"(360) 20-1/16"(510)

14-3/16"(360)

19-5/8”(500)
16"(406) 16"(406) 18"(457)
10"(254) 10"(254)

19-11/16"(500) 19-11/16"(500)

 / 4000 / 90+

24"(610) 24"(610)
36"(914)

27"(680)x39"(991)x4-1/4"(109)
20 lbs / 9 kg
26 lbs / 12 kg

120 VAC 60HZ . 5A  W

36"(813)

23-5/8(602) 23-5/8(602)

 / 4000 / 90+2515

42"(1067)

27"(680)x45"(1137)x4-1/4"(109)
23 lbs / 11 kg
29 lbs / 13 kg

120 VAC 60HZ .6A  65W

36"(813)

12"(305)
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IM-RE2036-25
IM-RE2436-25
IM-RE2442-25

6-5/16”
(160mm)
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Madeli, USA LLC      |     madeli.com      |     9710 NW 110th Ave., Suite 1, Miami, FL 33178      |     Toll Free: 1-800-819-6988

Scan this code to access the latest version of this specifications and installation guide.
Scannez ce code pour accéder à la dernière version de ces spécifications et du guide d'installation.

For clarification, please contact Madeli Customer Care at (800) 819-6988 Ext.1 or service@madeli.com 
Pour plus de précisions, veuillez contacter le service client Madeli au (800) 819-6988 Ext.1 ou service@madeli.com
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